
Bestyrelsesmøde - Skjoldhøj Vuggestue - torsdag 25. august 2022 

Tilstede: Jasmine, Merete, Mette A, Gitte og Kári (referent) 

1. Status på sygemeldinger 

Malene er desværre fortsat sygemeldt.  

2. Status på ansættelse af ny pædagog 

Der har varet nogle rigtig gode kandidater til samtale i indeværende uge. Personalet evaluerer 
sammen med bestyrelsesformanden og tilbyder den ledige stilling til den mest kvalificerede 
ansøger. Der vil blive meldt ud på Aula så snart der er truffet en beslutning. 

3. Forestående bestyrelsesvalg 

Der er snart bestyrelsesvalg, vi håber på at få flere gode kræfter i bestyrelsen det kommende år. 
Bestyrelsetjansen er en god mulighed for at få indflydelse, samt indgå i fællesskab omkring 
hverdagen i vuggestuen. Bestyrelsesvalget vil finde sted i uge 39.   

Mette skriver ud på Aula omkring det forestående valg og muligheden for at komme med. 

4. Aflevering om morgenen 

Der er et ønske fra personalet om at forældrene ikke kommer hele vejen ned på stuerne i 
forbindelse med aflevering om morgenen.  

Dette er et pædagogisk hensyn til børnene, da det i situationer kan skabe uro hos børnene med 
den store gennemgang.  

Dette er et hensyn som tidligere er vedtaget i samarbejde med forældrebestyrelsen, så blot en 
reminder til alle om at være opmærksomme.  

Der skal ligeledes mindes om at vi skal huske at vaske børnenes hænder når vi afleverer om 
morgenen. Dette vil Mette også melde ud på Aula. 

 

5. Info fra møde vedr. pædagogisk tilsyn 

 
Som selvejet institution kommer vi til at få pædagogisk tilsyn to gange om året. Dette begynder 
overordnet i foråret 2023. Mere info følger når vi ved mere om hvornår det går i gang for vores 
institution.  
 
  



6. Bålhytte/legeplads 
 
Der har været et ønske om at etablere en bålhytte på legepladsen. Denne plan er blevet henlagt 
for nuværende, da vi har andre prioriteter i forhold til udvikling og vedligehold at legepladsen som 
vi mener giver bedre værdi. 
 
7. Arbejdslørdag i efteråret 
 
Der vil være arbejdsdag 1. oktober. Vi håber at se så mange forældre som muligt. 
Erfaringen fra sidste år er, at alle meget gerne må medbringe egne arbejdshandsker samt koste og 
skovle. Der kan nærmest ikke blive for mange af disse. 

 
8. Bestilling af skilt til over hoveddør – hvem gør hvad? 

Der vil blive skrevet Skjoldhøj Vuggestue I begge ender af bygningen (der står pt. Ikke noget). 
Mette er på sagen og i dialog med Torben, Lederen af Kollegiekontoret.  

Mette indsamler ligeledes tilbud på skilte og deler med bestyrelsen for endelig afgørelse. 

9. Aktuelt læreplanstema 

Der er endnu ikke etableret nyt læreplanstema efter sommerferien.  

Til gengæld har vi fået nye tavler med dyr osv. op på legepladsen, som børnene er glade for og 
bruger flittigt. 

10. Gennemgang af praktik: håndvaskning ved ankomst, beskidt tøj, garderobe/pusleplads-ting. 

Som tidligere nøvnt, så husk håndvask om morgenen. 

Det er i øvrigt vigtigt at man som forælder tjekker kurven på badeværelset løbende, da poser med 
beskidt/vådt tøj eksempelvis vil ligge der.  

11. Evt. 

Det er drøftet hvorvidt eksempelvis hvert andet bestyrelsesmøde skulle være på Teams. Dette 
ønsker vi ikke på nuværende tidspunkt, og fortsætter derfor med fysisk fremmøde da dette format 
fungerer bedre. 


